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Încheiat azi 13.07.2023 cu ocazia şedinţei extraordinare a Consiliului Local al comunei 

Băiuţ. La şedinţă mai participă şi dna primar Maciuc Viorica și dna viceprimar Pintea Cecilia 

invitată. 

În urma apelului nominal făcut de d-l secretar Pop Aurelian rezultă că sunt  prezenți 

în sala de ședințe 8 consilieri locali, dnii consilieri locali Butuza V, Chifor A și Prohaska R, 

participând la ședință și urmând să voteze prin mijloace electronice. 

Se trece la alegerea preşedintelui de şedinţă. Se constată că, luându-se în ordine 

alfabetică, urmează ca preşedinte de şedinţă pentru luna iulie d-l consilier Demeter Petru Pavel. 

D-l preşedinte de şedinţă prezintă şi supune la vot următorul proiect de ordine de zi: 

1. Proiect de hotărâre privind încheierea unui parteneriat între Comuna Băiuț Județul 

Maramureș și UAT-urile din județ în vederea implementării proiectului ”Realizarea, 

implementarea, utilizarea și administrarea sistemelor informatice de înaltă performanță, 

la nivelul județului Maramureș, dezvoltate și găzduite prin sistemul Cloud Regional 

Nord-Vest”; 

2. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației de dezmembrare a unor imobile – 

terenuri; 

3. Diverse; 

   Ordinea de zi este aprobată cu unanimitate de voturi. 

Se dă citire procesului verbal al şedinţei anterioare proces verbal care este aprobat cu 

unanimitate de voturi. 

Se trece la primul punct de pe ordinea de zi. 

Dl secretar prezintă proiectul de hotărâre privind parteneriatul între Comuna Băiuț 

Județul Maramureș și UAT-urile din județ în vederea implementării proiectului ”Realizarea, 

implementarea, utilizarea și administrarea sistemelor informatice de înaltă performanță. 

Dl consilier local Hollo întreabă cum se va face din moment ce încă nu se cunoaște 

suma. 

Dl secretar spune că aprobăm acum doar parteneriatul iar când ni se va comunica suma 

necesară aceasta va fi prezentată într-o nouă ședință. 

Se trece la vot și cu o abținere – dna consilier Chifor și 10 voturi pentru este aprobată 

această hotărâre. 

Se trece la punctul următor – proiectul de hotărâre privind aprobarea documentației de 

dezmembrare a unor imobile – terenuri. 

Spune că în ședința de comisie au fost prezentate aceste dezmembrări. Este vorba de 

dezmembrarea terenurilor pe care va fi amplasată Rezervația de zimbri și cele care au fost 

concesionate către SC POPS RESORT SRL, inclusiv concesionarea suplimentară de 800 mp.  

Se trece la vot și cu unanimitate de voturi este aprobată această hotărâre. 



Se trece la ultimul punct – diverse. 

Dl consilier local Tudovan cere să trimită și preoții oameni pentru a ajuta la curățarea 

cimitirului. A crescut mult iarba și deja nu se mai văd crucile.  

Dl consilier local Hollo cere să fie chemat administratorul firmei care lucrează la 

Căminul cultural din Strîmbu pentru ca să rezolvăm problemele apărute. 

Dna primar spune că s-a vorbit cu el și a promis că ne ajută, doar să i se spună ce 

trebuie să facă. 

Dl consilier local Hollo spune că au luat ei lambriurile jos, s-a mucegăit peretele din 

cauza inflitrației apei de pe peretele respectiv. Trebuie refăcută tencuiala, de zugrăvit și alte 

asemenea lucrări. Cere să fie chemat când vine patronul. 

Dl consilier local Pop T spune că a fost întrebat de dl Ponde ce se întâmplă cu 

solicitarea lui de închiriere teren. 

Dl președinte de ședință spune că dl Roșca i-a zis că ajung lemnele la firele de curent 

și că ar trebui oprită furnizarea curentului până se taie lemnele respective. Oamenii de pe Leorda  

sunt nemulțumiți că se ridică praful când circulă mașinile, cer să se facă ceva. 

Dna primar spune că nu este drumul nostru, ar trebui să ni se predea pentru ca să putem 

lucra pe ele. 

Dl consilier local Hollo I întreabă dacă s-a mai făcut ceva cu celelalte ulițe care puteau 

fi trecute în inventarul nostru iar dna primar spune că o să verifice ce a făcut dl Nica privitor la 

asta, știe că a făcut niște măsurători. 

Dl consilier local Pop C spune că a auzit de la oamenii din Poiană că d-na primar ar fi 

zis că va face primăria Altarul de vară, el știa că primăria a dat lemnul de construcție. 

Dl consilier local Tudovan F spune că deja râul a erodat malul și sapă sub casa lui. I-a 

căzut un copac lângă casă, a fost tăiat și toată mizeria a rămas aruncată lângă casa lui. 

Dna primar spune că sunt multe de făcut și în Poiana Botizii e săpat sub zidul de sprijin 

din centru. Cere să stabilim prioritățile și să alocăm bani pentru lucrări. 

Dl președinte de ședință întreabă ce facem cu buldoexcavatorul iar dna viceprimar 

spune că vom duce motorul în Satu Mare și se va repara. 

Dna primar întreabă ce facem cu taful. Crede că ar trebui să-l vindem și cu banii ăștia 

vom putea termina toate lucrările. Așa numai stă și se degradează și-i scade valoarea fără să 

facem nimic cu el. 

Invită toți locuitorii comunei duminică la festivalul Trecui dealul la Băiuț.  

Nemaifiind alte probleme pe ordinea de zi se declară şedinţa închisă. 
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